

Bills of Quantities						
Rybci						
Rybci, Limansky district, Donetsk region, Ukraine						
№	Наименование материалов/работ	Description of work	Unit / Ед. Измер	Quantity / Кол-во	Unit Cost, UAH net of VAT / Цена за единицу, грн. без НДС	Total Cost, USD net of VAT / Стоимость, грн. без НДС
1	2	3	4	5	6	7
	Кровля	Roof				
1	Разборка покрытия кровли из волнистых асбестоцементных листов, включая вывоз мусора в пластиковый пакет в специально отведенных местах	Dismantling of roofing of corrugated asbestos cement sheets, including garbage disposal, in plastic bags in specially designated areas	м2	1,520.00		
2	Разборка обрешетки с прозорами, из досок, включая вывоз мусора	Dismantling roof plank, including the garbage disposal	м2	1,520.00		
3	Ремонт слуховых окон	Repair skylights	шт	2.00		
4	Устройство обрешетки из досок 25 мм, с прозорами, по существующим стропилам, включая антисептирование. Включая огнезащиту	The device of boards lathing 25 mm and crevice, through existing rafters, including antiseptic. Including fire protection	м2	1,520.00		
5	Монтаж кровли из металлочерепицы толщиной 0,45 мм с покрытием полиэстр, с устройством контрообрешетки, с укладкой гидроизоляционной мембраны, устройством конька, устройством ендов. Учитывая "раскрой"	Installation of a roof of metal coated with a 0.45 mm thick polyester with boards lathing device, with the laying of the waterproofing membrane, the ridge-device, installation of horses and ends	м2	1,520.00		
6	Поставка и монтаж :кровельный желоб 130х3000, фирмы "ТПК" или аналог	Supply and installation of: roof gutter 130h3000, the company "TPK" or equivalent, color RAL 6002.	мп	184.00		
7	Поставка и монтаж : труба водосточная ТВ 100х3000, фирмы "ТПК" или аналог. Работы выполнять согласно ДБН Д.2.4-8-2000 "Крыши, кровли"	Supply and installation of: TV 100h3000 water drainage pipe, the company "TPK" or equivalent, color RAL 7024. Work in accordance with DBN D.2.4-8-2000 "Roofs, roof "	мп	184.00		
8	Замена деревянного бруса 150х50 мм с последующей обработкой раствором от гниения и влаги. Включая огнезащиту	Replacement of wooden timber 150x50 mm with the subsequent processing solution from decay and moisture. Including fire protector	м3	1.05		
9	Поставка и монтаж снегозадержателей	Delivery and installation of snow chain:	м/н	174.00		
10	Замена поврежденных деревянных стропил и балок	Replacement of damaged of wooden rafters and beams	м3	13.20		
Total Cost UAH without VAT / Всего, грн. без НДС						0.00